
Kraków, dnia 15 maja 2024 roku 
 

 

PROTOKÓŁ Nr 5/2024 
 
 

z posiedzenia Komisji Edukacji Rady Dzielnicy XIV Czyżyny odbytego w 

siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34. 
 
Przewodniczący posiedzenia komisji – Filip Cichor 

Protokołujący posiedzenie – Filip Cichor 

Godzina rozpoczęcia posiedzenia – 19:10 

Godzina zakończenia posiedzenia – 20:20 

 
Porządek Posiedzenia Komisji 
 
1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.  
2. Otwarcie posiedzenia.  
3. Przyjęcie porządku obrad.  
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  
5. Projekty uchwał.   
6. Bieżąca korespondencja.  
7. Oświadczenia i komunikaty i sprawy bieżące. 
8. Zamknięcie posiedzenia. 
 

PRZEBIEG POSIEDZENIA 
 
Ad. 1. Prowadzący stwierdził prawomocność posiedzenia Komisji – lista obecności wg. 
 
załącznika nr 1.  

 

Ad. 2. Prowadzący otworzył posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 3. Prowadzący przypomniał zaproponowany w zawiadomieniu o posiedzeniu Komisji 

porządek obrad w brzmieniu: 

 

1. Stwierdzenie prawomocności posiedzenia – wg. listy obecności.  

2. Otwarcie posiedzenia.  

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.  

5. Projekty uchwał.   

6. Bieżąca korespondencja.  

7. Oświadczenia, komunikaty i sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia zaproponowanego 

porządku obrad. W sposób jednogłośny przyjęto zaproponowany porządek obrad. 

 

Ad. 4 Prowadzący przedstawił protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. Nie zgłoszono 

żadnych uwag. Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w przedmiocie przyjęcia 

protokołu. W sposób jednogłośny przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 5. Do Komisji wpłynął projekt uchwały Zarządu w sprawie wstępnego rozdysponowania 

środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2025. 



Przewodniczący zaprezentował członkom Komisji materiały związane z aktualnym stanem 

technicznym placówek oświatowych. Ponadto przedłożono pisma, w których zawarto 

potrzeby finansowe przedmiotowych placówek.  

Odbyła się szeroka dyskusja na temat wydzielenia środków finansowych. 

Łukasz Cieślik wskazał na możliwość pozyskiwania przez placówki środków finansowych z 

funduszy unijnych. 

Grzegorz Ronij oraz Anna Gieras, jako członkowie Zarządu, wskazali na system rozdzielenia 

środków. Potwierdzili dążenie do jak najbardziej sprawiedliwego podziału finansów.  

Po zakończeniu dyskusji, Prowadzący posiedzenie zarządził głosowanie w sprawie 

pozytywnego zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały Zarządu. 

W sposób jednogłośny pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały Zarządu w sprawie 

wstępnego rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny 

na rok 2025. 

 

 

Ad.6. Do Komisji nie wpłynęła nowa korespondencja. 

 

Ad.7. W trakcie posiedzenia Komisji nie wygłoszono oświadczeń, komunikatów ani też nie 

poruszono innych spraw bieżących. 

 

Ad. 8. Prowadzący zamknął posiedzenie Komisji o godzinie 20:20. 

 

 

 
 

Podpis Protokolanta 
 
Podpis Prowadzącego Komisję 

 

 
Filip Cichor

 

 

Filip Cichor
 

 

Załączniki: 

1. Lista Obecności  
 

 

 


